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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 12/2025 

z XII Sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 29 maja 2025 roku 

  
Obrady rozpoczęto 29 maja 2025 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:48 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Maria Brodniewicz 
3. Wincenty Ciupka 
4. Piotr Górecki 
5. Jacek Krużołek 
6. Rafał Ludka 
7. Tomasz Michalak 
8. Ryszard Mitręga 
9. Dawid Mocha 
10. Teresa Papkala 
11. Barbara Paszkiewicz 
12. Tomasz Pszczółka 
13. Mariusz Rodenko 
14. Halina Romańska 
15. Mirosław Sitko 
16. Tomasz Strzelec 
17. Monika Szyndler 
18. Artur Walczuk 
19. Jolanta Wojaczek 
20. Marek Żagan 
21. Anna Żertka 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XII sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości 

oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie 1-30 kwietnia 2025 roku (druk nr 224). 
6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie za 2024 rok (druk nr 221). 

7. Informacja z działalności Wydziału Promocji Urzędu Miejskiego w Skoczowie za rok 
2024 (druk nr 222). 

8. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów 

AEQUITAS z siedzibą w Łodzi (druk nr 234). 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały nr 1 Zebrania 
Wiejskiego Sołectwa Bładnice z dnia 3 kwietnia 2025 roku (druk nr 235). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Przedszkolnego w Skoczowie 
(druk nr 232). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze zamiany gminnej 
działki nr 1292/3, położonej w Pogórzu w rejonie ul. Zalesie (druk nr 225). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 231). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania 
gmin wchodzących w skład Aglomeracji Skoczów, przy realizacji zadania 
polegającego na zmianie obszaru granic i równoważnej liczby mieszkańców 
Aglomeracji Skoczów (druk nr 233). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk 
nr 226). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2025-2035 (druk nr 227). 

9. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie XII sesji Rady Miejskiej Skoczowa IX kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 
stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Skoczowa Maria Brodniewicz witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Rajmunda Dedio, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Piotra Hanzla, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Ewelinę Domagała, Radcę Prawnego, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych, Sołtysów, Przewodniczących Rad Osiedli oraz internautów. 

Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zostały przedłożone autopoprawki: 
- do druku 234 – projektu uchwały w sprawie petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów 
AEQUITAS z siedzibą w Łodzi (uzasadnienie uzupełnione zostało o stanowisko Komisji 
Skarg), 
- do druku nr 235 – projektu uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały nr Zebrania 
Wiejskiego Sołectwa Bładnice (zmiana w podstawie prawnej oraz w § 2). 
 
Kolejno poddała pod głosowanie porządek obrad sesji. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
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Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Porządek obrad XII sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XI sesji. Wobec braku 

poddała go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Protokół z XI sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 
 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 

Przewodniczące/cy Komisji po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na komisjach. 

 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie 1-30 kwietnia 2025 roku (druk nr 224). 
 
Rada przyjęła Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 30 kwietnia 2025 roku – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za 2024 rok (druk nr 221). 
 
Przedstawiła Z-ca Naczelnika Wydziału Funduszy Europejskich Agata Tomica. 
 
Radny Tomasz Michalak – Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdanie. 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła 
sprawozdanie. 
 
Rada przyjęła Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2024 rok – stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
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ad.7. Informacja z działalności Wydziału Promocji Urzędu Miejskiego w Skoczowie za rok 2024 
(druk nr 222). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Promocji Dominika Rychły. 
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła informację. 
 
Rada przyjęła informację z działalności Wydziału Promocji Urzędu Miejskiego w Skoczowie za 
rok 2024 – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie pkt 8 porządku obrad sesji – 
Wiceprzewodniczącej Rady Monice Szyndler. 
 
ad.8. Podjęcie uchwał: 
 
1) Podjęcie uchwały w sprawie petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS z 
siedzibą w Łodzi (druk nr 234). 
 
Przedstawiła Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz. 
 

Ogólnopolskie Stowarzyszenie Sędziów AEQUITAS złożyło za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej, petycję z dnia 5 marca 2025 r. (data wpływu do Urzędu Miejskiego 
w Skoczowie dnia 26 marca 2025 r.), o zajęcie stanowiska – sprzeciwu wobec pogłębiającej 
się zapaści w polskich sądach powszechnych. 

Zgodnie z art. 18b ustawy o samorządzie gminnym rada gminy rozpatruje skargi na działania 
wójta i gminnych jednostek organizacyjnych, wnioski oraz petycje składane przez obywateli, 
w tym celu powołuje komisję skarg, wniosków i petycji. 

Petycja była przedmiotem obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Skoczowa 
w dniu 27 maja 2025 r. Po przeanalizowaniu sprawy, Komisja wydała opinię o uznaniu petycji 
za bezzasadną. 

Art.2. ust. 3 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach stanowi, iż przedmiotem petycji może 
być żądanie, w szczególności, zmiany przepisów prawa, podjęcia rozstrzygnięcia lub innego 
działania w sprawie dotyczącej podmiotu wnoszącego petycję, życia zbiorowego lub wartości 
wymagających szczególnej ochrony w imię dobra wspólnego, mieszczących się w zakresie 
zadań i kompetencji adresata petycji. Zgodnie z art. 6 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym, do zakresu działania gminy należą wszystkie sprawy publiczne 
o znaczeniu lokalnym, niezastrzeżone ustawami na rzecz innych podmiotów. Ponadto 
art. 18 ust. 1 o samorządzie gminnym stanowi, że do właściwości rady gminy należą wszystkie 
sprawy pozostające w zakresie działania gminy, o ile ustawy nie stanowią inaczej. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Skoczowa uznała, że kwestie poruszane w 
przedmiotowej petycji nie mieszczą się w zakresie zadań i kompetencji Rady Miejskiej 
Skoczowa. Zatem brak jest delegacji ustawowej dla podjęcia przez Radę Miejską Skoczowa 
działań żądanych w petycji. 

Kolejno niniejsza uchwała została przedłożona pod obrady Rady Miejskiej Skoczowa. 

Podczas obrad sesji wniesiona została autopoprawka – dot. wykreślenia z uzasadnienia 
stanowiącego załącznik do uchwały zdanie: „Rada Miejska Skoczowa podziela / nie podziela 
stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i uznaje petycję za bezzasadną / zasadną”.  

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że będą dwa głosowania – pierwsze: by każdy 
radny określił czy jest za uwzględnieniem lub nieuwzględnieniem petycji, drugie: projekt 
uchwały. 
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- Głosowano w sprawie: 
uwzględnienia / nie uwzględnienia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS z 
siedzibą w Łodzi .  
 
Wyniki głosowania: 
Nie uwzględnić petycji - ZA: 9, PRZECW: 6, WSTRZYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1  
Wyniki imienne: Zdzisław Baranowski (PRZECIW), Maria Brodniewicz (ZA),  Wincenty Ciupka 
(ZA), Piotr Górecki (PRZECIW), Jacek Krużołek (ZA), Rafał Ludka (ZA), Tomasz Michalak 
(PRZECIW),  Ryszard Mitręga (ZA), Dawid Mocha (PRZECIW), Teresa Papkala 
(NIEOBECNI), Barbara Paszkiewicz (WSTRZYMUJE SIĘ), Tomasz Pszczółka 
(WSTRZYMUJE SIĘ),  Mariusz Rodenko (WSTRZYMUJE SIĘ), Halina Romańska (ZA), 
Mirosław Sitko (PRZECIW), Tomasz Strzelec (WSTRZYMUJE SIĘ), Monika Szyndler (ZA),  
Artur Walczuk (ZA), Jolanta Wojaczek (PRZECW), Marek Żagan (ZA), Anna Żertka 
(WSTRZYMUJE SIĘ). 

 

Uwzględnić petycję – ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJE SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Zdzisław Baranowski (ZA), Maria Brodniewicz (WSTRZYMUJE SIĘ),  
Wincenty Ciupka (PRZECIW), Piotr Górecki (ZA), Jacek Krużołek (WSTRZYMUJE SIĘ), Rafał 
Ludka (PRZECIW), Tomasz Michalak (ZA),  Ryszard Mitręga (PRZECIW), Dawid Mocha 
(PRZECIW), Teresa Papkala (NIEOBECNI), Barbara Paszkiewicz (WSTRZYMUJE SIĘ), 
Tomasz Pszczółka (WSTRZYMUJE SIĘ),  Mariusz Rodenko (WSTRZYMUJE SIĘ), Halina 
Romańska (PRZECIW), Mirosław Sitko (ZA), Tomasz Strzelec (WSTRZYMUJE SIĘ), Monika 
Szyndler (PRZECIW),  Artur Walczuk (PRZECIW), Jolanta Wojaczek (WSTRZYMUJE SIĘ), 
Marek Żagan (PRZECIW), Anna Żertka (WSTRZYMUJE SIĘ). 
 
- Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS z 
siedzibą w Łodzi (druk nr 234). 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Maria Brodniewicz, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Mariusz 
Rodenko, Monika Szyndler, Artur Walczuk, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
PRZECIW (6) 
Zdzisław Baranowski, Piotr Górecki, Barbara Paszkiewicz, Tomasz Pszczółka, Halina 
Romańska, Mirosław Sitko. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Wincenty Ciupka, Tomasz Michalak, Tomasz Strzelec, Jolanta Wojaczek. 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Uchwała nr XII/118/2025 w sprawie petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS 
z siedzibą w Łodzi przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały nr 1 Zebrania Wiejskiego 
Sołectwa Bładnice z dnia 3 kwietnia 2025 roku (druk nr 235). 
 
Przedstawiła Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz, poinformowała że Komisja 
Regulaminowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
W dniu 3 kwietnia 2025 roku odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Bładnice, na którym 
podjęcia została uchwała nr 1 w sprawie zmiany liczby członków w Radzie Sołeckiej. W 
związku ze śmiercią członka Rady Sołeckiej zgromadzeni postanowili by nie organizować 
wyborów uzupełniających, a zmniejszyć liczbę członków Rady do sześciu osób. 
Zgodnie z § 11 ust. 1 Statutu Sołectwa Bładnice "wymagane kworum dla ważności zebrania 
wiejskiego i podejmowanych uchwał wynosi co najmniej 10% uprawnionych do głosowania 
mieszkańców sołectwa według stanu na dzień zebrania" lub zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu „w 
przypadku braku kworum zebranie odbywa się w II terminie tj. w tym samym dniu po upływie 
15 minut od wyznaczonej godziny pierwszego terminu, przy czym wymagana jest obecność 
minimum 15 mieszkańców". 
Jak wynika z przekazanego Protokołu z zebrania sołeckiego w Bładnicach, które odbyło się 
dnia 3 kwietnia 2025 roku o godz. 17:00 w terminie II, nie została spełniona wymagana 
obecność minimum 15 mieszkańców - w momencie głosowania Uchwały nr 1 obecnych było 
9 mieszkańców, po głosowaniu doszła jedna osoba. 
Wobec powyższego Burmistrz Miasta Skoczowa pismem nr WO.0021.2.1.2025 z dnia 18 
kwietnia 2025 roku poinformował, że zgodnie z § 22 ust. 3 Statutu Sołectwa Bładnice 
wstrzymuje wykonanie uchwały nr 1 i przekazuje do rozpatrzenia Radzie Miejskiej Skoczowa 
celem zajęcia ostatecznego stanowiska. 
Mając powyższe na uwadze podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Tomasz Strzelec, Monika Szyndler, 
Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Sitko 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Uchwała nr XII/119/2025 w sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały nr 1 Zebrania 
Wiejskiego Sołectwa Bładnice z dnia 3 kwietnia 2025 roku przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
3) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Przedszkolnego w Skoczowie (druk nr 
232). 
 
Przedstawił Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 
 



7 
 

Zgodnie z art. 91 ust. 3 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Prawo oświatowe, organ 
prowadzący może połączyć w zespół prowadzone przez siebie przedszkola mające siedzibę 
na obszarze objętym obwodem jednej szkoły. W oparciu o w/w przepis prawa oświatowego 
rozpoczęto procedurę połączenia w Zespół Przedszkolny w Skoczowie wymienionych poniżej 
placówek oświatowych. 
W związku z koniecznością racjonalizacji sieci przedszkoli publicznych i oszczędnym 
gospodarowaniem środkami publicznymi, proponuje się połączyć samodzielne Przedszkole 
Publiczne w Harbutowicach i Przedszkole Publiczne nr 2 w Skoczowie w ramy struktury 
nowotworzonego Zespołu Przedszkolnego w Skoczowie. W myśl powołanego na wstępie 
przepisu prawa oświatowego, propozycja połączenia obydwu przedszkoli w zespół nie rodzi 
większych zmian w zakresie działalności organów obu placówek wchodzących w skład 
zespołu tj. rada rodziców i rada pedagogiczna – organy obu placówek zachowają swoją 
odrębność. Każda z placówek zachowa swoje nazewnictwo. 
Podjęcie tej uchwały jest niezbędne przed rozpoczęciem roku szkolnego 2025/2026. Projekt 
tej uchwały został przekazany do Śląskiego Kuratora Oświaty celem jej zaopiniowania. 
Zostaną również powiadomione rady pedagogiczne obydwu przedszkoli. Dla rodziców nie 
zmieni się nic z praktycznego punktu widzenia. Nowy Zespół Przedszkolny będzie 
zobowiązany do przeorganizowania pracy pracowników oraz zmiany szyldu i zakupu pieczęci. 
Przejmie też mienie i zobowiązania obydwu placówek. Po podjęciu uchwały zostanie 
zorganizowany konkurs na dyrektora nowotworzonego zespołu. 
Ponadto obecnie funkcjonujące Przedszkole w Harbutowicach ma ograniczone możliwości 
pozyskiwania pracowników, na wakacie są obecnie stanowiska nauczycieli języka 
angielskiego, psychologa, logopedy oraz psychologa specjalnego. Po reorganizacji łatwiej 
będzie znaleźć pracowników i zarządzać przydziałami obecnie pracujących nauczycieli. 
 
Radna Anna Żertka – Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty – komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Uchwała nr XII/120/2025 w sprawie utworzenia Zespołu Przedszkolnego w Skoczowie przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze zamiany gminnej działki 
nr 1292/3, położonej w Pogórzu w rejonie ul. Zalesie (druk nr 225). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Zgodnie z § 2 ust. 2 Uchwały Nr XXIX/372/2009 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 26 lutego 
2009 r. w sprawie zasad nabywania i zbywania nieruchomości oraz ich obciążania, 
wydzierżawiania i wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 
nieoznaczony, Burmistrz może dokonać zamiany nieruchomości, gdy różnica w ich wartości 
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nie powoduje obowiązku dokonania przez Gminę Skoczów dopłaty w wysokości 
przekraczającej kwotę 10 000 zł brutto. 
W związku z postępowaniem w sprawie uregulowania praw własnościowych do działek 
zajętych pod drogę – ul. Zalesie w Pogórzu ustalono z właścicielem działek nr 866/1, 867/7, 
867/8, 867/9 i 971/7 warunki umowy zamiany za działkę nr 1292/3. Operatem szacunkowym 
z 09.04.2025 r. rzeczoznawca majątkowy Grzegorz Goik określił wartość rynkową ww. działek. 
Działka nr 1292/3 została wyceniona na 11 258,19 zł brutto, natomiast 5 działek prywatnych 
na 34 625,00 zł. W przypadku nierównej wartości zamienianych nieruchomości zgodnie 
z art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami stosuje 
się dopłatę, której wysokość jest równa różnicy wartości zamienianych nieruchomości. Dopłata 
przez Gminę w ramach umowy zamiany wynosi 23 366,81 zł (brutto). W związku z tym 
wymagana jest zgoda Rady Miejskiej Skoczowa wyrażona w formie uchwały. 
 
Radny Mariusz Rodenko – Wiceprzewodniczący Komicji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Uchwała nr XII/121/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze zamiany gminnej 
działki nr 1292/3, położonej w Pogórzu w rejonie ul. Zalesie przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego, 
trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie kolejnej umowy 
(druk nr 231). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki nr 436/4, obręb 1 w Skoczowie przy ul. Łęgowej , o pow. 64 m², 
pod ogródek przydomowy, na okres 5 lat. 
Obecna umowa dzierżawy Nr WN.289/2020 z dnia 20.07.2020 r., obowiązuje do dnia 
31.07.2025 r. 
Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 7 pkt 2 załącznika do Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Skoczowa nr 0050.226.2023 z dnia 29.12.2023 r.), czynsz dzierżawy pod ogródki 
przydomowe wynosi 2,00 zł za 1 m² w stosunku rocznym + należny podatek VAT. 
W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część nieruchomości wynosi 128,00 zł netto 
rocznie + należny podatek VAT. 
 
Radny Mariusz Rodenko – Wiceprzewodniczący Komicji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Uchwała nr XII/122/2025 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
6) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin 
wchodzących w skład Aglomeracji Skoczów, przy realizacji zadania polegającego na zmianie 
obszaru granic i równoważnej liczby mieszkańców Aglomeracji Skoczów (druk nr 233). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Zgodnie z art. 92 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne, gminy współtworzące 
aglomerację są zobowiązane co 2 lata dokonać przeglądu obszarów i granic aglomeracji. 
Po przeprowadzonym w I kwartale br. przeglądzie aglomeracji Skoczów, gminy współtworzące 
aglomerację tj. Gminy Skoczów i Brenna oraz Miasto Ustroń stwierdziły, że zachodzi 
konieczność zmiany obszaru, granic i równoważnej liczby mieszkańców aglomeracji Skoczów.  
Zgodnie z art. 87 ust. 1, 2 i 6 ustawy Prawo wodne zmianę aglomeracji wyznacza, w drodze 
uchwały będącej aktem prawa miejscowego, rada gminy o największej równoważnej liczbie 
mieszkańców (RLM).  
W przypadku Aglomeracji Skoczów, gminą z największą RLM jest Gmina Skoczów   i jest tzw. 
gminą wiodącą w tym zakresie. Natomiast art.  87 ust. 3 ustawy Prawo wodne, obliguje gminy 
współtworzące aglomerację do zawarcia porozumienia. Przedmiotem porozumienia będzie 
współdziałanie gmin przy realizacji zadania polegającego na zmianie obszaru, granic i 
równoważnej liczby mieszkańców Aglomeracji Skoczów oraz pozostałych zadań i 
obowiązków, do wypełnienia których zobowiązane są gminy tworzące aglomerację. 
 
Radny Mariusz Rodenko – Wiceprzewodniczący Komicji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Zgłoszony został wniosek, by na sesji Rady Miejskiej Skoczowa w formie multimedialnej 
przedstawić zasady działania Aglomeracji Skoczów w oparciu o mapy. 
 
W/a wniosek został zrealizowany. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Uchwała nr XII/123/2025 w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin 
wchodzących w skład Aglomeracji Skoczów, przy realizacji zadania polegającego na zmianie 
obszaru granic i równoważnej liczby mieszkańców Aglomeracji Skoczów przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok (druk nr 226). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale po stronie dochodów wprowadzono dotację z powiatu 
cieszyńskiego w rozdziale 60014 w wysokości 27.904 zł z przeznaczeniem na utrzymanie 
chodników przy drogach powiatowych. Wydatki zostały zwiększone o kwotę 45.520 zł. Różnica 
wynika z konieczności zwrotu niewykorzystanej w ubiegłym roku dotacji z powiatu na zimowe 
utrzymanie chodników. 
Ponadto w rozdziale 75095 wprowadzono  do dochodów wpłaty na rzecz sołectwa Kiczyce 
(300 zł) i Międzyświeć (2.170 zł) -  środki te zwiększają wydatki jednostek. 
W rozdziale 80101 wprowadzono do dochodów środki pochodzące z najmu pomieszczeń w 
szkołach podstawowych w wysokości 28.948 zł oraz z odszkodowań w wysokości 160.055 zł 
- środki te zwiększają wydatki jednostek. 
Również w rozdziale 80104 wprowadzono do dochodów środki pochodzące z najmu 
pomieszczeń w szkołach podstawowych w wysokości 11.103 zł - środki te zwiększają wydatki 
jednostek. 
W rozdziale 80195 zwiększono planowaną dotacje z budżetu państwa z przeznaczeniem na 
dokształcanie młodocianych pracowników o kwotę 568.260 zł. 
Środki w rozdziale 85516 stanowią odszkodowanie otrzymane przez Żłobek Dzienny - 75.117 
zł. Środki przeznaczono na wydatki jednostki. 
 
Po stronie wydatków zwiększono środki przeznaczone na usuwanie skutków powodzi w 
rozdziale 60078 o kwotę 7.000 zł z przeznaczeniem na nadzór inwestorski nad zadaniem 
„Remont kładki, Skoczów Park Górny Bór”. 
W rozdziale 75023 zwiększono wydatki na wpłaty do Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych o  kwotę 91.000 zł. 
Natomiast w rozdziale 92601 zwiększono o 42.000 zł planowane wydatki na zadaniu 
„Modernizacja nawierzchni boiska tartanowego na stadionie SOSiR” w związku ze 
zwiększeniem rozmiaru boiska.  
 
W związku z powyższymi zmianami oraz zmianami budżetu dokonanymi zarządzeniami 
Burmistrza zmieniają się również załączniki do uchwały budżetowej. 
 
Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Uchwała nr XII/124/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2025 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 18 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2025-2035 (druk nr 227). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2025 – 2035, w związku z tym,  
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego rozporządzenia.   
W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2025 - 2035"  
w roku 2025 zwiększono dochody ogółem, z czego zwiększono dochody bieżące, w tym 
dochody z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące, oraz pozostałe dochody. 
Zwiększeniu uległy także wydatki ogółem, z czego zwiększono wydatki bieżące, w tym  na 
wynagrodzenia i składki od nich naliczane, oraz w wydatki majątkowe na inwestycje i zakupy 
inwestycyjne, o których mowa w art. 236 ust. 4 pkt 1 ustawy. 
W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania majątkowe” w 
wydatkach bieżących na programy, projekty lub zadania pozostałe dodano zadanie na lata 
2025 - 2026 pn. „Utrzymanie czystości na chodnikach oraz utrzymanie zieleni przy drogach 
powiatowych na terenie miasta Skoczowa”. W wydatkach majątkowych na programy, projekty 
lub zadania pozostałe  zwiększono limit wydatków i łączne nakłady w latach 2025 na zadanie 
pn. „Modernizacja nawierzchni boiska przy Szkole Podstawowej nr 8”, oraz zmniejszono limit 
wydatków i łączne nakłady w latach 2025 na zadanie pn. „Modernizacja budynku Szkoły 
Podstawowej nr 3 w Skoczowie przy ul. Osiedlowej 1”. Zwiększono również limit wydatków i 
łączne nakłady w latach 2026 -2027 w zadaniu pn.  „Przebudowa węzła drogowego na 
skrzyżowaniu DK 81 z ulicą Bielską w Skoczowie”, które składa się z poszczególnych etapów:  
▪ Wykup gruntów – szacunkowy koszt wykonania 2 000 000,00 zł 
▪ Przebudowa drogi gminnej łącznik do ul. Stalmacha – szacunkowy koszt wykonania 

1 197 500,00 zł 
▪ Przebudowa drogi gminnej nr 1 – szacunkowy koszt wykonania 814 400,00 zł  
▪ Przebudowa drogi gminnej ul. Wiślańska – szacunkowy koszt wykonania 277 400,00 zł  
▪ Wykonanie ciągu pieszo-rowerowego nad rzeką Bładnicą – szacunkowy koszt wykonania 

252 500,00 zł  
▪ Wykonanie ciągu pieszo-rowerowego komunikujący przejścia PP1 i PP2 – szacunkowy 

koszt wykonania  246 100,00 zł  
▪ Wykonanie wyjazdu z ul. Fabrycznej – szacunkowy koszt wykonania 472 000,00 zł  
▪ Przebudowa drogi dojazdowej do stacji gazowej – szacunkowy koszt wykonania drogi 

dojazdowej wynosi 227 900,00 zł  
▪ Przebudowa mostu nad Bładnicą w zakresie pasa wyjazdowego z ul. Fabrycznej oraz 

ścieżki pieszo-rowerowej – szacunkowy koszt wykonania części obiektu wynosi 
3 402 200,00 zł.  
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Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 
 
2025 
Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 
budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 115.000 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje na inwestycje. 
Wydatki bieżące są mniejsze od planowanych dochodów bieżących o 5.633.467,28 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 450.000 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń i gwarancji 
to 1.237.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 13.465.922,41 zł., zostanie pokryty nadwyżką z lat 
ubiegłych w wysokości 13.314.954,88 zł, oraz zaciągniętą pożyczką w wysokości 150.967,53 
zł.  
Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość zadłużenia 
gminy na koniec 2024 roku w wysokości 6.896.974,86 zł, oraz zaciągniętą pożyczką w 
wysokości 150.967,53 zł z planowaną spłatą w latach 2026 -2030 roku. 
Kwota długu na koniec 2025 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych 
zobowiązań wyniesie 4.899.891,53 zł.  
 
2026 
Budżet zamknie się deficytem w wysokości 1.159.271,45 zł, który zostanie pokryty nadwyżką 
z lat ubiegłych w wysokości 1.159.271,45 zł. 
 

Radny Rafał Ludka – Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Wincenty Ciupka, Piotr Górecki, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Ryszard Mitręga, Dawid Mocha, Barbara Paszkiewicz, 
Tomasz Pszczółka, Mariusz Rodenko, Halina Romańska, Mirosław Sitko, Tomasz Strzelec, 
Monika Szyndler, Artur Walczuk, Jolanta Wojaczek, Marek Żagan, Anna Żertka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Teresa Papkala 
 
Uchwała nr XII/125/2025 w sprawie zmiany uchwały nr VIII/88/2024 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 18 grudnia 2024 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2025-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady przejęła dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.9. Informacja Przewodniczącej Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

 
W okresie międzysesyjnym wpłynęły: 
- odpowiedź na interpelację radnego Artura Walczuk – dot. przywrócenia funkcji rekreacyjnej 
rzece Wiśle w rejonie wybranych jazów, 
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- odpowiedź na interpelację radnego Mariusza Rodenko – dot. propozycji w sprawie opinii w 
prawie sprzedaży działki 1072/3 i zabytkowego budynku ARENDA w Pogórzu przy ul. Bielska 
89, oraz przedstawienia opinii prawnej Konserwatora Zabytków o możliwości sprzedaży 
zabytku, który jest w zarządzaniu gminy, 
- interpelacja radnego Artura Walczuk – dot. rozpowszechnienia informacji o możliwości 
opłacania podatków lokalnych za pomocą dedykowanej platformy eUrząd + odpowiedź, 
- interpelacja radnego Mariusza Rodenko – dot. pisma z dnia 2 maja 2025r. w związku z prośbą 
mieszkańców ul. Zamek w Pogórzu, w sprawie pomocy w podjęciu działań w celu 
zapobieżenia częstym podtopieniom i ochrony mienia + odpowiedź. 
 
ad.10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Brodniewicz – odczytała pismo informujące o zamiarze objęcia 
udziałów za wniesiony aport do spółki Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej Sp. z o.o. z siedzibą w 
Ustroniu – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Radny Artur Walczuk – poinformował, że dnia 29 maja br. przypada Dzień weterana poza 
granicami kraju. Zwrócił się o zorganizowanie w przyszłości skromnych obchodów, spotkania 
i wspomnienie osób z terenu Gminy Skoczów, którzy przebywali na misjach pokojowych. 
Burmistrz Rajmund Dedio – odpowiedział, że jak najbardziej można w przyszłości 
zorganizować takie spotkanie.  
 
Dyrektor MCK „Integrator” Julia Raszka – zaprosiła na 56 Dni Skoczowa. 
 
Radna Halina Romańska – w sprawie zerwania baneru jednego z kandydatów na Prezydenta 
RP. 
Komendant Straży Miejskiej Marian Machalica – odpowiedział, że nikt nie zgłosił takiego 
incydentu. 
 
Radny Tomasz Strzelec – zaprosił na XXXVI Cross Świętojański im. Jana Marka w Pogórzu 
dnia 21 czerwca br. 
 
ad.11. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodnicząca Rady – życzyła dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 

solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 

ad.12. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodnicząca Rady 

zamknęła obrady XII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
                                                                                                            Przewodnicząca 
                                                                                                    Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                               Maria Brodniewicz 

 
Przygotowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


